



15th February 2020

Mandatory Body Temperature Checks

Dear Members,

As the outbreak of Novel Coronavirus shows no sign of abating, the Club Management, directed by the General Committee, will step up precautionary measures. With effect from Monday, 17th February, 2020, mandatory body temperature checks are to be applied to **ALL PERSONS** entering the Club premises. Anyone displays a fever (over 37.5°C) or with flu symptoms will be denied entry.

To effectively implement this policy, the main entrance at Austin Road and the metal gate from Carpark close to the Swimming Pool are temporarily 'LOCKED'. Members may gain entry to the Clubhouse by the ingress at the Main Bar where body temperature checks will be served.

Thank you very much for your cooperation and understanding. We apologise for any inconvenience caused.

By order of the General Committee,

Peter IP
Club Manager

Peter IP
Club Manager

強制性體溫檢查

親愛的會員：

由於新型冠狀病毒沒有減退的跡象，在執委會指示下，會所管理層將提高預防措施。將於2020年2月17日星期一起，對於所有進入會所的人士進行強制性體溫檢查。任何發燒（超過37.5°C）或有流感症狀的人都會被拒絕進入會所。

為了有效實施，所以柯士甸道的進出口大門和停車場往游泳池附近的鐵閘均會臨時“關閉”。會員可以經由主酒吧的入口進入會所，並在該處進行體溫檢查。

多謝你們的合作與體諒，不便之處，敬請原諒。

承執委命，



會所經理
葉伯德 謹啓
2020年2月15日